
 

 

 

 

Wykaz pytań i udzielonych przez ekspertów odpowiedzi dotyczących ankiety 
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Obszar: Funkcjonowanie Urzędu 

 

Nr pytania w ankiecie Pytanie / odpowiedź 

I.114 SP Opoczno 16.05.2023: 
proszę o informacje odnośnie pytania I.114 w ankiecie rocznej: Koszty monitoringu pomieszczeń urzędu 
poniesione w ciągu roku (jeżeli nie są wykazane w pozycji 113) - poprzednio w ankiecie pytanie dotyczyło 
kosztów eksploatacji monitoringu pomieszczeń urzędu poniesione w ciągu roku - rozumiem, że zmiana jest 
celowa i nowe wyliczenia robimy?  
Odpowiedź eksperta: 
Proszę o podanie w pkt. I.114 kosztów monitoringu rozumianych jako koszty bieżącego utrzymania i 
funkcjonowania monitoringu (przeglądy i naprawy, opłaty za transmisję danych, opłaty za  nadzór 24/7). Nie 
wykazujemy kosztów budowy monitoringu (kosztów inwestycyjnych). Świadomie zrezygnowaliśmy ze słowa 
"eksploatacji", gdyż mogło to być zrozumiane wąsko, tylko jako przeglądy i naprawy. 
 

I.105 SP Opoczno 16.05.2023: 
pytanie 1.105 Liczba etatów kierowcy - w usłudze Pojazdy elektryczne - wpisaliśmy 0 etatów ponieważ 
poszliśmy za myślą, że nie posiadamy pojazdów elektrycznych w swoich zasobach. Proszę o wyjaśnienia czy w 
dobrym kierunku poszliśmy, czy dotyczy to ogólnej liczby kierowców?  
Odpowiedź eksperta: 
Proszę podać liczbę kierowców, nawet jak urząd nie posiada pojazdów elektrycznych. Pytanie jest pytaniem 
pomocniczym w stosunku do pytań o pojazdy, pozwala się zorientować w sposobie organizacji pracy urzędu w 
tym obszarze. 

 UM Cieszyn 24.05.2023: 
Czy powtarzające się pytanie przy poszczególnych usługach dotyczące udostępnienia swojego formularza XML, 
dotyczy możliwości pobierania przez mieszkańca formularza elektronicznie?  
Czy pytanie dotyczy formularzy XML udostępnionych przez urząd w Centralnym Repozytorium Wzorów 
Dokumentów Elektronicznych na ePUAP? 
Odpowiedź eksperta: 
Pytanie dotyczy formularzy, niezależnie od tego, czy zostały one udostępnione na ePUAP czy w innym miejscu. 
Chodzi o formularze, które utworzył urząd na własne potrzeby, w odróżnieniu od formularzy utworzonych i 



udostępnionych przez administrację rządową na gov.pl.  Zakładamy, że część urzędów korzysta ze swoich 
formularzy, z których dane mogą być automatycznie przetwarzane (np zaciągane do programów 
dziedzinowych). 

 

 

Obszar: Edukacja 

Nr pytania w ankiecie Pytanie / odpowiedź 

IV.2 UM Gliwice 19.05.2023: 
W związku z ankietą benchmarkingową proszę o informację czy w obliczeniach średniej wielkości oddziału w 
jednostkach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez samorząd gminy należy uwzględnić oddziały 
specjalne? 
Odpowiedź eksperta: 
W obliczeniach średniej wielkości oddziału w jednostkach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 
samorząd gminy należy uwzględnić oddziały specjalne. Tak samo należy przy pozostałych usługach, tj. szkoły 
podstawowe, licea ogólnokształcące. 

 UM Gliwice 22.05.2023: 
W związku z ankietą benchmarkingową proszę o informację czy do wydatków budżetu gminy/powiatu należy 
ująć także wydatki poniesione: 
1) z otrzymanych dotacji od wojewody śląskiego na wychowanie przedszkolne 
2) z otrzymanych dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na zadanie „Zielona pracownia” 
3) z otrzymanych środków z Funduszu Pracy 
4) z otrzymanych środków na mocy porozumień z innymi gminami 
Odpowiedź eksperta: 
Ujmujemy wszystkie wydatki bieżące - bez remontów i udzielonych dotacji - wydatkowane z paragrafów 
zaczynających się od 3xx i 4xx ( z wyłączeniem paragrafu 427) w rozdziałach wskazanych w ankiecie. 

IV.16. UM Mysłowice 23.05.2023: 
Wydział Edukacji Urzędu Miasta Mysłowice zwraca się z prośbą o wyjaśnienie z działu IV Lp. IV.16  - Licea 
Ogólnokształcące czy w wskaźniku Ucz_LO 15-18 lat - uczniowie szkół podstawowych dla dzieci i młodzieży w 
wieku 15-18 lat. Stan na 30 września. Mają być brane dane uczniów z szkół podstawowych czy dane uczniów z 
Liceów Ogólnokształcących ? 



Odpowiedź eksperta: 
Odpowiadając na pytanie IV.16  "Licea Ogólnokształcące czy w wskaźniku Ucz_LO 15-18 lat - uczniowie szkół 
podstawowych dla dzieci i młodzieży w wieku 15-18 lat. Stan na 30 września. Mają być brane dane uczniów z 
szkół podstawowych czy dane uczniów z Liceów Ogólnokształcących". Powinno być "Uczniowie liceów 
ogólnokształcących dla młodzieży w wieku 15-18 lat". 

IV.14 i IV.15 UM Mysłowice 25.05.2023: 
W związku z ankietą benchmarkingową (dot. pytań IV.14 i IV.15)  proszę o informację czy do wydatków budżetu 
gminy/powiatu należy ująć także wydatki poniesione przez szkołę podstawową specjalną (rozdz. 80102)? Wg 
wytycznych ujmujemy tylko wydatki w rozdz. 80101. 
Odpowiedź eksperta: 
Do wydatków budżetu gminy/powiatu należy ująć tylko wydatki w rozdz. 80101. 

IV.1. UM Rzeszów 30.05.2023: 
W związku z ankietą benchmarkingową proszę o informację, czy podawane mierniki w obszarze IV. Oświata 
powinny ujmować: 
1. tylko szkoły publiczne, 
2. szkoły publiczne i niepubliczne? 
W tytule grupy IV jest tylko wyrażenie "publiczne" natomiast w opisie parametrów np. IV.1 pojawia się 
sformułowanie (publicznych i niepublicznych). 
Odpowiedź eksperta: 
mierniki w obszarze IV. Oświata podajemy tylko dla szkół publicznych. Przy wskaźnikach IV.1, IV.7 i IV.16 celowo 
zostało użyte określenie "publicznych i niepublicznych, aby pokazać relację liczby wszystkich dzieci, uczniów, 
młodzieży korzystających z edukacji (przedszkolnej, SP i LO) do liczby ludności w odpowiednim wieku (3-6 lat, 7-
14 lat, 15-18 lat) 

IV.5, IV.6, IV.14, IV.15, IV.23, IV.24 UM Zabrze 30.05.2023: 
1. Wydatki budżetu gminy (bieżące bez remontów i udzielonych dotacji, łącznie z miastami na prawach 
powiatu) na wychowanie przedszkolne (rozdziały: 80103, 80104, 80106; paragrafy 3XX, 4XX z wyłączeniem 
paragrafu 427) w roku kalendarzowym. Ujmujemy wydatki bieżące również ze środków unijnych, funduszy 
celowych. 
Wydatki związane z utrzymaniem przedszkoli ponoszone są również w innych rozdziałach na przykład: 80113, 
80146, 80149, 80195, 85412. Czy należy je uwzględnić, czy podać tylko wydatki z wymienionych rozdziałów? 
2. Wydatki budżetu gminy (bieżące bez remontów i udzielonych dotacji, łącznie z miastami na prawach 
powiatu) na szkoły podstawowe (rozdział 80101; paragrafy 3XX, 4XX z wyłączeniem paragrafu 427) w roku 
kalendarzowym. Ujmujemy wydatki bieżące również ze środków unijnych, funduszy celowych. 



Wydatki związane z utrzymaniem szkół podstawowych  ponoszone są również w innych rozdziałach na 
przykład: 80113, 80146, 80150, 80195, 85412. Czy należy je uwzględnić, czy podać tylko wydatki z 
wymienionych rozdziałów? 
3. Wydatki budżetu powiatu (bieżące bez remontów i udzielonych dotacji, łącznie z miastami na prawach 
powiatu) na licea ogólnokształcące (rozdział 80120; paragrafy 3XX, 4XX z wyłączeniem paragrafu 427) w roku 
kalendarzowym. Ujmujemy wydatki bieżące również ze środków unijnych, funduszy celowych. 
 
Wydatki na licea wykazywane są również w innych rozdziałach na przykład: 80113, 80146, 80152, 80195, 
85412. Czy należy je uwzględnić, czy podać tylko wydatki z wymienionych rozdziałów? 
 
Odpowiedź eksperta: 
Proszę uwzględnić tylko te rozdziały i paragrafy wymienione w ankiecie, zgodnie z podejściem SMUP. 

IV.5, IV.6 i IV.8, IV.9 UM Zabrze 01.06.2023: 
Z otrzymanej odpowiedzi eksperta wynika, że w obliczeniach średniej wielkości oddziału w przedszkolach, 
szkołach podstawowych i liceach ogólnokształcących należy uwzględnić oddziały specjalne. Czy w związku z tym 
należy wykazać również wydatki ponoszone w tych oddziałach? 
 
Czy w liczbie uczniów szkoły podstawowej należy ujmować uczniów szkół podstawowych specjalnych? Wydatki 
mają być wykazane wyłącznie z rozdziału 80101, czyli bez szkół specjalnych. 
 
Odpowiedź eksperta: 
Dane w ramach ankiety podajemy zgodnie z podejściem SMUP (tak by były one porównywalne rok do roku), w 
związku z tym: 

• wydatki podajemy tylko we wskazanych rozdziałach, 

• w liczbie uczniów szkoły podstawowej należy ujmować uczniów szkół podstawowych specjalnych, 

• wydatki podajemy bez szkół specjalnych. 
 UM Cieszyn, 01.06.2023: 

W związku z pojawiającymi się wątpliwościami dotyczącymi daty, jaką należy przyjąć za punkt odniesienia,  
proszę o wskazanie roku, ponieważ w ankiecie pojawiają się daty np. 30 września lub 31 grudnia bez określenia 
roku (np. pytanie IV.1, natomiast w pytaniu IV.6 jest data 30 września 2021). 
 
Odpowiedź eksperta: 
W datach bez roku podajemy dane za 2022 rok 



 

 

 

Obszar: oświetlenie 

Nr pytania w ankiecie Pytanie / odpowiedź 

III.21 UM Kochanowice 30.05.2023: 
Czy należy podać sumę zainstalowanej mocy w istniejących punktach oświetlenia ulicznego? 
Odpowiedź eksperta: 
Tak, należy podać sumę zainstalowanej mocy w istniejących punktach oświetlenia ulicznego w rozbiciu na lata 
2021 i 2022. 

  

 


